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Activiteitenin De Dreef

Jeugddisco voor de basisschooljeugd
van 8 t/m 12 jaar op vrijdag 18 juni.
Tussen 19.00 en 21.00 uur kun je dan-
sen op muziek gedraaid door DJ Peter.
Pasje verplicht. Entree: € 1,00 inclusief
één consumptie en vol is vol. Heb je
nog geen pasje? Neem dan een pasfoto
en € 1,00 extra mee zodat wij er een
voor jou kunnen maken.

Rollerdisco voor de jeugd op vrijdag
4 juni op het evenementenplein voor
De Dreef. Tussen 19.00 en 21.00 uur
kun je weer lekker skaten op vlotte
muziek gedraaid door DJ Eric. Er staan
natuurlijk ook weer een aantal skate
toestellen voor jong en oud. Pols-, elle-
boog- en kniebescherming is verplicht
en de entree is gratis. ■
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Zo snel als de wind 

Niet iedereen weet het, maar Geldrop is al bijna vijfentwintig  jaar een
windhondenbaan rijk. Tussen het groen, op de bosrand 130 gelegen,
worden elke woensdag trainingsraces met windhonden gehouden. En
gemiddeld om de twee weken vinden er in het weekend wedstrijden
plaats. Er zijn in het Geldropse zelfs drie jaar op rij Europese kam-
pioenschappen gehouden. En iedereen mag kosteloos komen kijken.
In dit interview meer over de actieve Geldropse Windhonden Ren
Vereniging (GWRV).

Uitgave:  Stichting Wijkcentrum Coevering

In de kantine van de baan vertellen
Anne de Haan, sinds drie jaar voorzitter,
en Joost van der Schoot er graag over.
GWRV is circa veertig jaar geleden op-
gericht door Jos van Happen en Ties
Lingers. Het begon allemaal op de boer-
derij van Stam bij Nuenen op een wei-
develd. Later verhuisde men naar de
schaatsbaan “de Bronse Beer” en sinds
1980 heeft men een windhondenbaan
in Geldrop gerealiseerd. De vereniging
richt zich vooral op het windhondenras
de Greyhound.
De eerste circa zestien jaar renden de
honden nog op gras in plaats van zand.
Soms wel drie à vier keer per dag. De
honden hadden geregeld blessures,
zoals gebroken tenen en nagels. Sinds
1995 is de GWRV overgestapt op een
zandbaan. De honden mogen ook niet
meer dan één maal per 24 uur een race

of training houden, afhankelijk van de
gelopen afstand. Dit resulteerde in 70%
minder blessures.
Je vraagt je misschien af waarom men
dat niet eerder heeft gedaan. Je moet
weten dat het lopen op gras nog steeds
heel gebruikelijk is. De genoemde race-
beperkingen en de zandbaan zijn wat
GWRV juist zo bijzonder maakt. Er zijn
in Nederland circa twaalf windhonden-
banen, waarvan alleen de Geldropse en
een Groningse baan gebruik maken van
zand. Voor de zeventig actieve leden
geldt dan ook “de hond voor alles”.
De races zijn onder te verdelen in drie
afstanden. De 280, 490 en de 700 me-
ter. Met professionele fotofinish appara-
tuur wordt bij wedstrijden de winnaar
vastgelegd. Een ronde is 280 meter

Lees verder op pagina 4
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GOED en DESKUNDIG

De retourette 
Het is zaterdag 4 april rond 14.00 uur. Maar het kan ook een andere wil-
lekeurige zaterdag zijn. Langs de bakken van de retourette liggen de
lege blikjes een halve meter opgestapeld. De bakken zelf zitten al lang
vol. Maar dat is voor niemand een signaal om het afval maar weer mee
naar huis te nemen. Door de stevige wind beginnen een aantal blikjes
weg te rollen. Iedereen die langs de retourette loopt kijkt; “Het is schan-
dalig”, zegt een vrouw.

Bonke, bonke,
zoef, zoef
Zit u ook wel eens in de tuin? Met een
gezellig blaadje en een kopje koffie. Met
aan uw rechterkant het continue gezoef
van de A67 en van de linkerkant het
gebonk van uw buren. Geniet u ook
van die gezellige en sociale mix. Dat van
die A67 is zeker irritant, maar moeilijk
op te lossen. Een wal bouwen kost
namelijk de nodige gemeentelijke struif,
dus horen we dat gezoef de komende
tijd nog wel.
Ergerlijker zijn die geluidsinstallaties in
combinatie met open ramen. Dat som-
mige mensen niet verstandig genoeg
zijn om zelf te beseffen dat ander men-
sen misschien helemaal geen interesse
hebben in hun muziek. Die muziek die
lekker naar buiten dreunt door die open
ramen. Waar je met een halve straat van
kunt “genieten”. Tja, als je niet veel ver-
stand hebt en daarnaast ook niet erg
sociaal bent aangelegd dan is het mis-
schien een stap te ver om even de
ramen dicht te doen. Of om een goede
koptelefoon te kopen. (Kan het nog har-
der.) Voor al die mensen die wel enig
sociale inslag hebben het volgende
advies, ramen en deuren dicht als je je
muziek met enig volume wilt aanhoren.
Ik heb genoeg aan het gezoef van de
A67. ■

Flierefluiter

Proef
Deze retourette is een proef, een tijdelij-
ke proef. Een handige voorziening die
ervoor zorgt dat de bewoners niet hele-
maal naar de stort op het Emopad hoe-
ven te rijden. Een proef die kan misluk-
ken door het gedrag van deze bewo-
ners. Als er geen plaats meer in de bak-
ken is wordt alles er maar langs
gedumpt. Ook wordt het afval minder
goed gescheiden dan in het begin.

Oproep
Om de proef te laten slagen en een der-
gelijke voorziening in onze buurt te
behouden zijn er twee dingen nodig:
• Geen onnodige rommel langs de

bakken;
• Alleen die dingen in de bak gooien

die daar ook in mogen,

Sinds kort is er een hek om de retouret-
te geplaatst. Hopelijk ligt de wijk dan
niet meer vol met zwerfvuil. Jammer dat
zo’n hek nodig is. ■
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lang en een snelle hond doet daar rond
de zeventien seconden over. Voor de
afstand van 700 meter, dus bijna drie
rondes, is vierenveertig seconden een
goede tijd. In een flits is de wedstrijd
afgelopen.
De hondenbezitters zijn daarentegen
twee tot drie uur per dag met hun hond
bezig. Kammen, teennagels onderhou-
den, behandelen met ultrasoon van
eventuele blessures. Het is dus ook voor-
al de voldoening van gedane arbeid
wanneer de hond goed presteert. En
niet te vergeten de gezelligheid en
sociale contacten eromheen.

En voor het publiek? Het is zeker leuk
om te zien, maar het gaat meer zeggen
wanneer je de honden wat beter leert
kennen. Op de website van GWRV,
www.oakland.nl, worden alle prestaties
van de honden netjes bijgehouden.

Wedden om geld mag niet in Neder-
land. Dit in tegenstelling tot veel andere
landen als Ierland, Denemarken, België
en Zwitserland. De sport is daar dan
ook veel populairder en kan soms wel
tienduizenden bezoekers trekken. Prij-
zengeld voor de winnaar is er soms
meer dan € 150.000. Hier gaat de win-
naar met € 100 naar huis en een sier-
dek voor de hond.

De honden vinden het leuk om te ren-
nen. Als een speer gaan ze achter een
gemotoriseerd lokaas aan. Deze radio-
bestuurbare machientjes hebben leden
zelf ontwikkeld met als basis een omge-
bouwde slijptol die, aangedreven door
brandstof, over een monorail loopt.
Heel ingenieus. De honden rennen er
achteraan en behalen op de rechte stuk-
ken soms wel tachtig à negentig kilo-
meter per uur.
Wist je dat een windhond eigenlijk heel
lui is, vraagt Joost? Je zou het niet zeg-
gen maar ze kunnen soms wel twintig
uur per dag slapen.

Vervolg van voorpagina

U kunt in contact treden met de
Geldropse Windhonden Ren Vereniging
via 040-2859830, per e-mail info@oak-
lane.nl of via de website www.oakland.
nl. De website bevat tevens informatie
over de geschiedenis van Geldrop. U kunt
natuurlijk ook eens kijken op de trainin-
gen die elke woensdag gehouden wor-
den om 19:00u. Ook worden er gere-
geld in het weekend wedstrijden gelo-
pen. Op 20 en 22 mei wordt de Drie
Harten Ren gehouden. U bent van
harte welkom. ■

Elwin Nieuwenhuis
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Winkelcentrum Coevering 4
5665 GA Geldrop
Telefoon: (040) 2854707

Vertrouwd adres
Uw apotheek

Geopend: maandag t/m vrijdag van 08.30 tot 18.00 uur

In geval van dienst:
Op zaterdag, zondag en feestdagen van 10.00 uur - 11.30 uur en van 17.00 uur - 18.30 uur
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Hechte vriendschap
Waarom ik dit aan jullie wil vertellen is, omdat zoveel mensen en kin-
deren Bimbo kende. Het hondje in het karretje. Hij hoorde in de
Coevering thuis. Zestien en een half jaar woonde hij hier. Alles herin-
nert me aan Bimbo, ieder bospaadje, landweggetje, de Dommel. Door al
die jaren heen toonde er zoveel mensen hun belangstelling. Dit te wil-
len delen hoort een beetje bij het afscheid van Bimbo.

Zestien en een half jaar is Bimbo mijn
allergrootste vriend en levensgezel
geweest, hij heeft mij nog nooit teleur-
gesteld, we waren één hart en één ziel.
Hij was er gewoon altijd, zoveel samen
gedaan en meegemaakt. Veel levens-
vreugde heeft Bimbo me gegeven. Zo
liefdevol en trouw kan alleen een dier
zijn. En dat maakte ons zo innig ver-
bonden met elkaar. En daarom was ik
vastbesloten vijf jaar geleden toen
Bimbo verlamd raakte: “nu kan jij op mij
vertrouwen, ook voor jou ga ik door dik
en dun. Zoals jij er ook voor mij grenze-
loos bent geweest. 
Alles heb ik in die vijf jaar aangepast.
Voor het allerbeste van mijn Bimbo,
grenzeloos gelaten om hem, door van
alles wat die door de jaren heen man-
keerde, hem zo goed mogelijk er boven-
op te helpen. Het bewijst - wat je met
onvoorwaardelijke liefde en geduld kan
bereiken - het onmogelijke. Vaak heeft
hij kunnen genieten van onze lange

wandelingen. Lag hij als een koning in
zijn karretje. Met mijn andere twee vier-
voeters sjouwden we heel wat af. Hij
was een vechter, sterk en moedig
geweest. De laatste vier maanden zijn
zo zwaar voor hem geweest, Bimbo kon
niet meer. En voor mij was het zo zwaar.
Om die keus voor hem te moeten
maken. Om hem uit zijn lijden te verlos-
sen, om te voelen: dit is het definitieve
afscheid. Ik moest hem los gaan laten,
na al die jaren. Het doet pijn. Bimbo
heeft nu alle rust die hij verdiend heeft.
Dit is ook de enige keer dat een dier je
pijn kan doen, door te sterven. 
Ook in de naam van Bimbo, wil ik de
mensen en kinderen die door al die vijf
jaar heen hun liefdevolle aandacht en
medeleven gaven, heel erg bedanken.
Het heeft ons gesteund. ■

Yvon
(De redactie heeft de ingezonden brief
ingekort)

Paddenoverzet
gegevens
Van begin februari tot begin april is een
groep vrijwilligers elke dag druk bezig
geweest met het overzetten van pad-
den. Hiervoor zijn langs de schermen tij-
delijk emmer in de grond gegraven. Op
drukke momenten (vochtig, zacht weer)
was het nodig om ‘s morgens en ‘s mid-
dags de emmers te legen. In totaal zijn
1892 padden; 28 heikikkers; 4 bruine
kikkers; 14 groene kikkers; 13 kleine
watersalamanders; 26 alpenwater-sala-
manders; en 2 kikkers overgezet. De
eerste golf was 3 t/m 7 februari; de
tweede golf van 13 tot 23 maart.

In de nabije toekomst worden padde-
tunnels aangelegd. Hierdoor is het over-
zetten niet meer nodig. Deze padden-
trek heeft zich dit jaar enigszins ver-
plaatst of uitgebreid. Ook op
Strabrechtse heideweg voor de A67
werden veel padden aangetroffen. Een
groot deel van deze dieren heeft het
oversteken niet overleeft. Dit door de
hoge verkeersintensiteit richting mane-
ge en de hoge snelheden van het ver-
keer. ■

Ingezonden brief



Op 26 januari was er een inspraak-
avond over het voorbestemmingsplan
St. Cyr. Op deze avond zei wethouder
Maasakkers dat bezwaren meegenomen
zouden worden en dat betrokkenen
geïnformeerd zouden worden. Is dat
gebeurd?
Hettie: Nee, ik heb tot nu toe niets ge-
hoord, geen telefoon en ook geen brief. 
Hoe kom je dan aan je informatie?
Hettie: Ik heb zelf al een aantal keren
gebeld om meer informatie. Maar het is
allemaal niet echt duidelijk. Ook heb ik
een aantal leden van de commissie
Ruimtelijke Ordening gebeld om te vra-
gen wanneer de kopwoningen bespro-
ken zouden worden. En ik lees het
weekblad Middenstandsbelangen elke
week. Anders loop ik de kans dat er
over de kopwoningen wordt gesproken
zonder dat ik op de hoogte ben.
Is de procedure die de gemeente volgt
duidelijk?
Hettie: Nee, ik weet ongeveer wat die
procedure is maar niet wanneer de vol-
gende stap genomen wordt. 
Je bent op 21 april naar de commissie ver-
gadering Ruimtelijke Ordening geweest.
En dat terwijl de kopwoningen niet op de
agenda stonden. Waarom ben je gegaan?

Hettie: Ik had gebeld met een aantal
leden van die commissie en die hebben
gezegd dat de kopwoningen niet be-
handeld zouden worden. Het zou
alleen gaan over de patio- en lamelwo-
ningen. Toch ben ik op de tribune gaan
zitten. Dan ziet iedereen dat ik nog
steeds bezig ben met die kopwoningen.
En kwamen die kopwoningen ter sprake?
Hettie: Ja, er werden vanuit de commis-
sie vragen over gesteld. Bijna alle partij-
en waren tegen de kopwoningen.
Alleen CDA moest dat nog bespreken.
Ook moet de J. Carstenzweg blijven lig-
gen waar hij nu ligt. Op 13 mei is nu de
volgende vergadering. Ik dacht een
raadsvergadering. Daar wil ik dan ook
weer op de tribune zitten.
Hoe moet het verder?
Hettie: Ik moet alles goed in de gaten
houden. En verder afwachten. Hopelijk
luistert de raad naar het advies van de
commissie. Die waren tegen de kopwo-
ningen.
Kun je nog eens aangeven waarom je
tegen die kopwoningen bent?
Hettie: We worden dan helemaal inge-
bouwd. Dan hebben we minder privacy
en uitzicht. We willen graag de J.
Carstenszweg houden waar die nu ligt.
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Kopwoningen: kopzorgen
Hettie Heintzbergen is al maanden aan het strijden tegen de kopwo-
ningen van het plan St. Cyr. Hoe staat het nu met deze kopwoningen?
Een paar vragen aan Hettie: 

Herkomst van straatnamen Coevering:
de Beringstraat 
Vitus Bering, geboren in 1681, was van oorsprong een Deen die in
dienst voer van de Nederlandse marine. Toen echter tsaar Peter de
Grote in 1704 de Russische marine stichtte, stapte hij over in Russische
dienst. En misschien maar goed ook, want anders hadden wij ons zijn
naam niet meer herinnerd.

In het jaar 1725 vertrok Bering voor een
reis naar het oosten van Siberië. Volgens
zeggen zouden Azië en Amerika daar
met elkaar verbonden zijn. Pas in 1730
zou Bering in St. Petersburg terugkeren
met de mededeling dat de geruchten
over de verbintenis door land van beide
continenten niet op waarheid berusten.
Er bevond zich alleen water tussen Azië
en Amerika. Dat water zou later naar
Bering vernoemd worden: de Bering-
straat. Tijdens deze eerste expeditie had
hij echter een belangrijk stuk land niet ge-
zien. Een land dat veel later tot een twist
tussen Amerika en Rusland zou leiden.
Drie jaar na terugkomst kreeg Vitus
Bering de leiding over een nieuwe
expeditie. De bedoeling was om nieuw

land te vinden in het noorden van de
Grote Oceaan. Dat werd niet aangetrof-
fen. Erger nog, de twee schepen van de
expeditie kwamen in een storm terecht
en verloren elkaar uit het oog. Bering
bereikte hierna het stuk land dat hij tij-
dens zijn eerste expeditie nog niet had
gezien, Alaska. Zodoende staat hij ook
bekend als de ontdekker van Alaska.
Vitus Bering heeft nooit meer aan de
thuisreis kunnen beginnen. In 1741
stierf hij aan scheurbuik. Dat was toen
een veel voorkomende en gevreesde
ziekte bij zeelieden met symptomen als
zwellingen en bloedingen aan tand-
vlees en benen. ■

Peter Coolen

Verandering op
basisschool de
Regenboog 
Met ingang van het nieuwe
schooljaar 2004-2005 wordt er op
de Regenboog een continurooster
ingevoerd. Een grote meerderheid
van de huidige ouders van onze
leerlingen (ongeveer 84%) is voor
de invoering. Van de ouders die
op de opendag geweest zijn, van
eventuele nieuwe leerlingen, wa-
ren de meeste mensen ook posi-
tief. 

Gezien alle maatschappelijke ont-
wikkelingen hebben het team, de
ouderraad en de medezeggenschaps-
raad gemeend een continurooster te
moeten gaan invoeren. Veel ouders
werken en moeten voor opvang zor-
gen. Op dit moment is er tussen de mid-
dag op onze school een mogelijkheid
tot overblijven, maar die is nu nog
tegen betaling. Dat zal straks dus gaan
veranderen. Ouders zitten dan niet
meer met het probleem van halen en
brengen, of zelfs het regelen van oppas
voor hun kinderen. 

De kinderen gaan dan allemaal naar
school van 8.30 uur tot 14.30 uur. Ze
eten allemaal met de andere kinderen
van de klas onder begeleiding van
ouders en leerkrachten. Voor ouders
van leerlingen in de onderbouw (groep
1 t/m 4) die moeite hebben met het
eten op school, blijft de mogelijkheid
bestaan hun kinderen op te halen en
thuis met ze te eten. Voor de beginnen-
de 4-jarigen zal tussen ouders en leer-
krachten individueel afgesproken wor-
den wat voor deze kinderen het beste
is. Een grote verandering dus, maar we
zien het vol vertrouwen tegemoet
gezien de ervaringen die we van ande-
re scholen hebben waar ze al langere
tijd met een continurooster werken. ■

Update:
In de gemeenteraadsvergadering van
13 mei is beslist dat de zogenaamde
kopwoningen uitgezonderd worden
van het voorbereidingsbesluit voor het
hele plangebied. Op het moment van
schrijven is het nog niet duidelijk wat
hiervan precies de consequenties zijn.
Wat komt er in de plaats van de kopwo-
ningen en wordt de Jan Carstenszweg
alsnog gedeeltelijk verlegt?. Maar Hetty
en de betrokken bewoners kunnen in
eerste instantie tevreden zijn – red. ■



Met een echte ceremonie protocollaire
hebben de kinderen van basisschool de
Bron op 13 april een begin gemaakt aan
een twee weken durende projectweek
over Sport en Spelen. Er wordt vooral

uitgekeken naar de Olympische Spelen
in Athene, maar daarnaast is er ook aan-
dacht voor andere vormen van sport en
spel(letjes). Met het rondbrengen van
de Olympische vlam langs de vijf
werelddelen, waarover de leerlingen
waren verdeeld en het aansteken van
de “eeuwige” vlam, kon de schoolvlag
worden gehesen. Ook een heus ere-
schavot ontbrak niet en vele kinderen
zullen de komende dagen op deze ere-
plaats mogen staan. Maar er zal wel
moeten worden gestreden als echte
topsporters. Naast heuse gouden, zilve-
ren en bronzen medailles is er ook de fel
begeerde Bronmedaille te verdienen.
Elke dag zal een deel van het lespro-
gramma aan dit thema worden be-
steed. Naast het echte sporten is er
ruimte voor knippen, plakken, tekenen,
knutselen en werkstukken maken. Als
afsluiting van deze themaweek zal er
een tentoonstelling zijn. ■

jeugdrubriekMerijn van Wanroij,
13 jaar, geeft iedere
maand zijn mening
over een (actueel)
onderwerp.
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Olympische Spelen nu al begonnen!
Rages
Er zijn verschillende soorten rages. Van
de kleinste dingen tot de grootste
momenten. Neem nou eens bijvoor-
beeld skoebidou touwtjes. Eigenlijk zijn
dit gewoon plastic touwtjes, maar toch
heeft bijna iedereen ze van jong tot
oud. Ik toevallig ook, maar ik begrijp
niet hoe het nou eigenlijk zo’n grote
rage is kunnen worden. 

Vroeger waren pokémonkaartjes een
grote rage maar die zijn nu meer ver-
vangen door yu-gi-oh kaartjes die overi-
gens veel te duur zijn. Wanneer is nou
eigenlijk iets een rage? Nou ik denk dat
iets een rage is als iedereen eraan mee-
doet of iedereen het er over heeft.
Neem nou bijvoorbeeld Idols. Iedereen
heeft het erover en veel mensen deden
eraan mee. Dit is wel meer één van de
grootste momenten, voornamelijk de
uitslag van de finale. Die weet ik nog
niet want die is voor mij morgen pas. Ik
denk dat Boris gaat winnen hoewel ik
Maud ook heel goed vind. Wat wel bela-
chelijk is, is dat ze zelfs nog Idols kaarten
verkopen. Dat is toch niet meer origi-
neel na vorig jaar. Ik vind die rages altijd
wel leuk maar het is wel jammer voor
sommige mensen die het niet leuk vin-
den want die horen er vaak dan niet
echt bij. ■

Merijn van Wanroij

Het Marietje Kessels plankje 
Ik ben Dennis en wij hebben op onze school het Marietje Kessels pro-
ject gedaan. Omdat deze les over zelfvertrouwen en sterkte ging
moesten we een plankje doorslaan. 

Nu even over het plankje doorslaan: Het was best spannend, ik moest als één na
laatste. Het plankje wat je doormidden moest slaan lag op twee dezelfde plank-
jes die diende als steun plankjes. Wail (een klasgenoot) die kreeg het door na tien
keer goed proberen. Ik zelf deed er één keer over, maar ik dacht dat het pijn
deed, maar dat deed het niet.
Het was de zesde les en we zijn nu op de helft van het Marietje Kessels project.
Toen we aan het eind van deze leuke les onze sluiting gingen doen, toen zei Rob
(onze leraar) dat we over een maand pas weer verder gingen met het Marietje
Kessels project. ■
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meer mensen weten die retourette te
vinden. Dat is terug te zien aan de soms
uitpuilende bakken. Hierdoor is het
noodzakelijk dat de bakken meer ge-
leegd worden. De bakken zijn voor de
grote toeloop eigenlijk te klein, onder-
grondse containers zou meer capaciteit
geven. Coevering 2000 wil met de
gemeente de situatie voor de zomerva-
kantie evalueren. 

De revitalisering van het Winkelcentrum
is nog steeds een zorg van Coevering
2000. Het is moeilijk om de juiste stand
van zaken te achterhalen. Vanuit de
winkeliers en gemeente zijn soms ande-
re verhalen te horen. De schetsplannen
van Muldershof zijn positief beoordeeld
door de welstandscommissie. Hierdoor
kan de gemeente samen met de archi-
tect de plannen verder uitwerken. Het
revitaliseringsoverleg zou mogelijk in
mei of juni weer bij elkaar komen.

Tijdens het laatste deel van de vergade-
ring werd Vanda van der Kooij van het
Eindhovens Dagblad welkom geheten.
Zij werd bijgepraat over de geluidsover-
last van de A67 en de stappen die van-
uit de wijk gezet zijn om dit probleem
aan te praten bij de gemeente en pro-
vincie. Vanuit de wijk bestaat het gevoel
dat de gemeente nog steeds zich pro-
beert te verschuilen achter wetten en
regels en waar mogelijk barrières
opwerpt tegen een mogelijke oplos-
sing. Op 26 mei is een belangrijke com-
missie vergadering waar het onderwerp
geluidsoverlast weer op de agenda
staat. ■

Wijkoverleg Coevering 2000
Terwijl Oranje vier doelpunten in
de vriendschappelijke wedstrijd
tegen Griekenland scoorde, zaten
de vertegenwoordigers van Coeve-
ring 2000 bij elkaar voor de maan-
delijkse vergadering. In het kort
de belangrijkste punten

Belangenvereniging ‘t Goor heeft een
brief met klachten over Diftar naar de
gemeente gestuurd. Dit vooruitlopend
op de enquête over Diftar die de ge-
meente heeft aangekondigd. Wanneer
die enquête precies gaat plaatsvinden is
voor iedereen nog onduidelijk.

Belangenvereniging ‘t Goor was onaan-
genaam verrast door de leges die ze
moeten betalen over de subsidie van

buurtpreventiefonds. Ze hadden voor
hun buurtfeest € 400,- aangevraagd.
Daarvan werd € 200,- toegekend. Dit
bedrag is ruim een half jaar later pas
gestort. Omdat de coördinator van het
feest intussen verhuisd was kwam de
brief over de te betalen leges van € 6,-
te laat bij het bestuur. Hierdoor moest
er een boete betaald worden en werd
er gedreigd met een dwangbevel. Ge-
meentelijke dwalingen denk je dan
maar.
Het wijkoverleg is versterkt met een af-
vaardiging van huurdervertegenwoordi-
gers van de SWS. Hierdoor is een groter
deel van de Coevering vertegenwoor-
digd. Een positieve stap. 

De retourette is een groot succes. Steeds

Het wat ouderwetse en uitgeleefde win-
kelcentrum, ‘s avonds aan de buiten-
kant fel verlicht door een autowasstraat
en overdag kleurrijk opgevrolijkt door
de grote variatie aan afvalbakken op de
parkeerplaats aan de Bosrandzijde,
heeft het echt gehad. Binnengekomen
zijn er diverse winkels/ruimten gesloten.
Iedere keer weer eentje meer!
Maar er schijnt hoop te zijn. Vandaar
wat nieuwsgierige vragen van een
buurtbewoner en gebruiker van dit win-
kelcentrum.

• Wie is eigenlijk de architect van dat
nieuwe gebouw dat er gaat komen?

• Kunnen we elders al projecten van
hem of haar gaan bekijken?

• Wat is zijn of haar filosofie over bou-
wen, wonen en leven en winkelen?

• Gaat de mooie “oprijlaan met de
Platanen” (Laan der
Vierheemskinderen) een deel van het
aangezicht en sfeer van het nieuw
gebouw uitmaken?

• Wordt misschien die -niet daar pas-
sen- grote flat op de hoek van de
Laan der Vierheemskinderen een
beetje uit het vizier gehaald?

• Komt er eindelijk een eigentijds
Grand Café en niet een soort
“Gemeenschapshuis”.

• Is het modern voorzien van de
nieuwste elektronische snufjes?

• Behouden we de winkels die er nu
zijn en wat gaat er nog bijkomen?

• Is het goed bereikbaar en toeganke-
lijk voor kinderen, volwassenen,
ouderen.

• En kunnen we de auto er goed
parkeren?

• Wordt het een sprankelend modern
en eigentijds gebouw, dat weer
inspiratie geeft aan de wijk en aan
Geldrop-Mierlo?

• Waar en hoe kunnen we hierover
aan informatie komen en waar blijft
het interview met de architect? ■

Een verontruste buurtbewoner

Nieuwbouw winkelcentrum Coevering

Is er nog hoop?

 Kies voor gastouderopvang! 
 flexibele, kleinschalige kinderopvang 
 
Gezocht: een gastouder voor de volgende vragen: 
 

Twee broertjes van 7 en 9 jaar op vrijdag van 15.15 – 17.30 uur. 
De jongen van 7 jaar 1 vrijdag in de 2 weken van 8.30-17.30 uur 
(buitenschoolse opvang voor bs ’t Anker) 
 
Een baby op maandag, dinsdag en woensdag 
 
Het gastouderbureau draagt zorg voor goede begeleiding, leuke 
cursussen en een interessante voordeelkaart! 
Voor informatie: tel: 040-2121080         www.humanitas-kov.nl 
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Winkelcentrum Coevering 6
5665 GA  Geldrop
Tel.: 040-2857754
Fax: 040-2857754

• 10-knippenkaart, u krijgt korting
• air-conditioned
• haarverlenging - extensions
• zonder afspraak
• woensdag en donderdag 65+ 10% korting
• specialisten in dames knippen en haarkleuren
• er werken in onze kapsalon nog echte herenkapper(sters)
• voor iedere klant staat de koffie klaar

Horen, zien en
niet luisteren. (15)
Ik heb het voor elkaar, alles wat de vorige
honden niet mochten probeer ik gewoon
uit. Negen van de tien keer lukt het me
ook nog, of zouden ze me zóóóó schat-
tig vinden dat ze er maar niets van zeg-
gen. Waar ik het over heb? Nou dat is
een lang verhaal. Ik zal proberen het kort
te houden. In het begin hield ik me erg
“rustig” wat betreft het meubilair. Ik
sprong wel eens op schoot met vier
poten tegelijk. O, wat gilden ze! Nu ik na
bijna twee jaar een beetje gewend ben,
doe ik het heel anders. Eerst een speeltje
op de bank, dan heel substiel mijn voor-
poten, een stukje romp en tenslotte de
laatste twee poten. En dat allemaal waar
ze bij zitten. Als zij zitten kan ik ook zitten
en liggen en slapen natuurlijk. Mijn
record is anderhalf uur, toen vond ik die
bank wel erg hard worden en ben ik
maar weer op de tegels gaan liggen. Het
voordeel daarvan is dat je niet echt stil
moet blijven liggen om niet op te vallen.
Nee, vanaf de grond kan ik spurten naar
de katten, die hoe langer hoe brutaler
worden. Soms wagen zij zich ook al op de
tegels en dan moet ik optreden of niet? ■

Zar Blok



10

Nogmaals het boek om niet te vergeten

In totaal zijn er door de drukker 230
exemplaren afgeleverd. Daarvan waren
alleen al 201 exemplaren besproken
middels voorinschrijvingen. Deze exem-
plaren waren veelal voor mensen die op
de een of andere manier nauw bij de
parochie verbonden zijn of waren.
Pastor Sanders meldt dat hij nog negen
exemplaren over heeft. Hij overweegt
de boekhandel in het centrum te bena-
deren met het verzoek om de overge-
bleven exemplaren in de winkel te
mogen neerleggen. 

Reacties heeft Pastor Sanders ook
mogen ontvangen. Er zijn mensen die
brieven hebben gestuurd en er zijn
mensen die hem opgebeld hebben.
Verder hebben mensen hem onderweg
aangehouden om hun ervaringen bij
het lezen van het boek te vertellen. De
reacties zijn positief en dat doet Pastor
Sanders zichtbaar deugd.
Zijn er trouwens mensen die het boek
van Pastor Sanders hebben gemist en er
toch kennis van willen nemen, niet
getreurd. Het is op Internet te raadple-
gen via www.wijkbladcoevering.nl ■

Peter Coolen

In het Wijkblad van afgelopen december is er aandacht besteed aan het boek van Pastor Sanders. Het boek
getiteld ‘Een Memoriaal’, beschrijft de geschiedenis van de St. Jozefparochie van medio 1970 tot 1 septem-
ber 1997. Oorspronkelijk zou het boek eind januari beschikbaar komen, maar het is uiteindelijk maart gewor-
den. Voor mij een goede gelegenheid om nog eens een keer bij Pastor Sanders aan te gaan samen met Cor,
de fotograaf van het Wijkblad. Ik heb geïnformeerd hoeveel exemplaren van zijn boek zijn verspreid en wat
de reacties waren en hierna heeft Cor van Dee Pastor Sanders op een deskundige manier op de plaat gezet.

Over een druppel en een cent....
U heeft het allemaal wel eens mee-
gemaakt. Lekker aan de bar, glaas-
je bier en dan maar sterke verha-
len vertellen. Soms over vandaag
maar vaak over vroeger, over de
kasteleins die allerlei trucs hadden
om de gasten te vermaken.

In De Dreef hebben we ook zo’n echte!
Hij beweerde dat hij honderd centen in
een vol glaasje jenever zou kunnen
laten glijden, zonder dat er vloeistof uit
zou gaan! Er zou een kop op komen
staan ... Alom grote interesse.
Dat was nog eens een uitdaging. Er
waren bargasten die meteen vertelden
dat ze dat graag geloofden, ze kenden
het nog van vroeger. Maar?
Hoe kom je nu aan honderd centen.
Een van de “aanleggers’ toog naar de
Rabobank ging naar de automaat en

kocht voor € 1,50 honderd centen. Ja,
u leest het goed. Voor een rolletje van
vijftig centen moet je € 0,25 extra beta-
len. Goed daar praten we niet verder
over dat zijn gedane zaken. De twee rol-
letjes van vijftig centen werden meege-
nomen naar De Dreef
De “herbergier” was aanwezig, dus de
grote truc kon beginnen.

Behoedzaam liet hij de centen in het
volle glaasje jenever zakken. Tien, twintig,
dertig, maar bij tweeënveertig kwam er
een druppel die het glaasje over liet
lopen. Ach, een druppel daar kijken we
niet op, “vooruit verder”  was het ad-
vies. De barman werd overmoedig,
drieënveertig, vierenveertig, vijfenveer-
tig. Och wat jammer nou. Vijfenveertig
was ook wel veel en honderd dat was
nog ver weg!! Zo konden we ervaren

dat er vijfenveertig centen in het glas
zaten en dat er voor ruim honderd cen-
ten aan jenever op de bar lag... Oké,
geen man over boord. Rondje van de
zaak. Leuke truc. De centen werden
afgedroogd en netjes in een plastic
zakje gedaan en teruggegeven aan de
eigenaar. Die daarmee een deel van zijn
barschuld betaalde.... Zo kwam hij ook
weer mooi van dat kleine geld af
maar.... later bleek dat er maar nege-
nennegentig centen waren verza-
meld.....

Die ene cent “winst” had wel vijftig
gekost. Als u het nog kunt volgen...
Het was gezellig geweest, echt ouder-
wets. ■

H.J.
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ROB GELSING
W.C. Coevering 25
5665 GA Geldrop
Tel.: 040 - 285 74 88

Grandioze 
zolderopruiming
in De Dreef
In De Dreef wordt op maandag 31
mei, tweede Pinksterdag, een
grandioze zolderopruiming ge-
houden. Servies, glaswerk, boe-
ken, platen, kleding en tal van
andere zaken worden dan ver-
kocht tegen spectaculair lage prij-
zen: 10 of 25 eurocent per stuk.

De zolderopruiming wordt gehouden in
het kader van de actie voor Haïti van
Martin de Bruijne. De volledige op-
brengst van de actie is bestemd voor
een weeshuis in Haïti. De zolderoprui-
ming is vergelijkbaar met een vlooien-
markt. Grote verschil is dat er hier
gewerkt wordt met eenheidsprijzen,
alles kost of 10 of 25 eurocent per stuk.
Voor koopjesjagers een ideale gelegen-
heid om voor weinig geld veel spullen
te krijgen. 

Wie zijn of haar eigen zolder (of schuur)
op gaat ruimen kan de overtollige spul-
len zaterdag 29 mei vanaf 9.30 uur
afgeven bij De Dreef. Let op: grote spul-
len als koelkasten en bankstellen kun-
nen niet ingeleverd worden! Mensen
die nog bruikbaar materiaal hebben
voor de grandioze zolderopruiming en
niet in de gelegenheid zijn om het 29
mei af te geven kunnen contact opne-
men met Martin de Bruijne: 040-
3682208 of 06-22569353. 

De grandioze zolderopruiming is maan-
dag 31 mei van 10.00 tot 15.30 uur in
De Dreef, entree is 50 eurocent. ■

V��r

30 km zones
in de Coeveriing

Tegen

Oostelijke rondweg
langs de Coeveriing



Hij is terug van weggeweest, de per-
soon die we van vroeger kennen als de

wijkagent. De aanspreekbuis voor een
ieder die een vraag had of als degene
waarmee je een simpel praatje kon
maken. Ed Loffeld zegt daar echter niet
altijd tijd voor te hebben want hij is
momenteel de enige buurtbrigadier in
heel Geldrop. Op zijn fiets rijdt hij door
Geldrop en dan natuurlijk niet alleen op
de grote weg. Hij benadrukt het voor-
deel van de fiets. Hij kan hiermee name-
lijk overal komen en dat doet hij dan
ook. Hierdoor leren de mensen hem
beter kennen. Volgens Ed Loffeld krij-
gen zij hierdoor tegelijkertijd het gevoel
dat de ook wat afgelegen plaatsen in de
gaten worden gehouden. Dat geeft
wellicht een veiliger gevoel.

Ed Loffeld vertelt dat hij niet de gehele
dag op straat is te vinden. Hij staat
namelijk voor 70% voor het werk van
buurtbrigadier ingeroosterd. Hierbij
inbegrepen is de tijd voor overleg met
buurtnetwerken om ‘feeling’ te houden
met wat er zoal in de buurt speelt.
De buurtbrigadier wordt voor verschil-
lende zaken ingeschakeld. De meest
voorkomende zijn de geschillen tussen
buren. Ook bij overlast die jongeren ver-
oorzaken als zij bijeenklitten met bege-
leiding van harde muziek komt hij een
kijkje nemen. 
Als buren niet met elkaar overweg kun-
nen is het volgens Ed Loffeld in de
meeste gevallen miscommunicatie of is
er juist van communicatie geen sprake.
Dat laatste komt volgens hem vandaag
de dag steeds meer voor. Hij dicht zich-
zelf de rol van bemiddelaar toe. Hij pro-
beert de buren aan het praten te krij-
gen, maar juist geen oplossing te
bedenken. Hij zegt: ‘Het zijn volwassen
mensen die in staat moeten worden
geacht er met elkaar uit te komen’. 
Jongeren die zijn samengeschoold en
waarover is geklaagd, worden door Ed
Loffeld op hun gedrag aangesproken.
Zijn zij hardleers, dan krijgen zij een
verbaal en worden de ouders ingelicht.

Buurtbrigadier Ed Loffeld
Ed Loffeld komt best veel in de
Coevering. Het feit dat daar geregeld
klachten vandaan komen is volgens
hem niet vreemd. ‘Het is de grootste

wijk van Geldrop en daarenboven heeft
deze wijk veel flats. Hier wonen dus veel
mensen dicht op elkaar waardoor vaker
dan elders, mensen over elkaar gaan
klagen’.
De buurtbrigadier merkt dat de inwo-
ners van Geldrop zijn aanwezigheid op
prijs stellen, ook al fietst hij alleen maar
eens af en toe voorbij. Eens kreeg hij
een reactie van een inwoner ‘waarom
hij niet eens een keer aanbelde om kof-
fie te komen drinken’. Ed Loffeld wim-
pelde dit af met’ ik zou een maagzweer
van zoveel koffie krijgen’! 
Hoewel hij het werk heel erg leuk vindt,
geeft Ed Loffeld toch meerdere malen in
het gesprek aan, het echt nodig te vin-
den dat er meerdere buurtbrigadiers bij-
komen. De bedoeling is dat er dit kalen-
derjaar minstens  één collega-buurtbri-
gadier  bijkomt. De kans bestaat ook
nog dat hij er wellicht twee collega’s bij-
krijgt. Zoals het er nu voorstaat, moeten
er in 2006 vijf buurtbrigadiers in
Geldrop zijn. Gezien het 
inwonertal van Geldrop is dat minstens
één op de 5000 inwoners wat het crite-
rium hiervoor is.

De eind maart ingevoerde zomertijd
geeft Ed Loffeld de mogelijkheid om zijn
werktijden aan te passen. Hij is van plan
avonddiensten te gaan draaien. Het
blijft s’avonds immers langer licht. Veel
mensen blijven bij goed weer ook daar-
om langer buiten om van alles te doen
en misschien kan daarbij niet alles het
daglicht verdragen.....!
Als hij mij na ons gesprek naar de uit-
gang begeleidt om de schuifdeuren te
openen, is het echter pikkedonker. De
deuren gesloten houden is daarom
beter, ook al zijn het die van het politie-
bureau! ■

Peter Coolen

Colofon

Inleveren kopij Wijkblad Coevering
uiterlijk maandag 7 juni

Het Wijkblad Coevering is een uitgave
van Stichting Wijkcentrum Coevering
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oplage van 3000 stuks huis aan huis
in de Geldropse wijk Coevering.
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De straat ziet weer een beetje blauw
Op deze late donderdagavond zie ik zelf ook een beetje blauw. Ondanks
het feit dat het een van de eerste warme lentedagen van dit jaar was,
is het behoorlijk afgekoeld. Ik wacht geduldig tot de schuifdeuren van
het politiebureau opengaan. Ik heb hier namelijk afgesproken met Ed
Loffeld. Hij zorgt er al sinds twee jaar voor dat de straten in Geldrop
weer een beetje blauw zien als hij er komt. Hij is namelijk Geldrops
enige buurtbrigadier.

CDA
CDA afdeling Geldrop-Mierlo

Het CDA blijft ook na de fusie opkomen
voor de belangen van jong en oud zowel in

Geldrop als in Mierlo

Neem gerust contact op met:
Frits Crooijmans te Geldrop, tel. 2856242

Bas van de Tillaar te Mierlo,
tel. 0492-664907

Secretaris;
W. Evers, Postbus 416

5660 AK Geldrop


